

Christ's College Taipei – TRACS Evaluation Visit Announcement

臺北基督學院 TRACS 認證評鑑訪視公告

Announcement Date: November 1, 2025

Evaluation Visit Dates: December 1–4, 2025

公告日期：2025 年 11 月 1 日

訪視日期：2025 年 12 月 1 日至 4 日

English

中文

1. Evaluation Visit

Christ's College Taipei is scheduled to host an Evaluation Team from the **Transnational Association of Christian Colleges and Schools (TRACS)**, from **December 1 to 4, 2025**. This visit concerns the granting of **Reaffirmation III** status with TRACS.

2. Third-Party Comments

Constituents and members of the public are invited to submit third-party comments concerning Christ's College Taipei's qualifications for Reaffirmation III status with TRACS. Third-party comments should be submitted to **thirdpartycomments@tracs.org**. TRACS will receive third-party comments on this matter until **14 days before the scheduled Evaluation Team visit**.

3. Handling of Third-Party Comments

TRACS shares third-party comments with members of the Evaluation Team prior to the visit, but at no time during the review process will third-party comments be shared with Christ's College Taipei. During its review, the Evaluation Team considers third-party comments only as they relate to the TRACS Accreditation Standards.

4. Accreditation Recognition

TRACS is approved by the U.S. Department of Education as a nationally recognized institutional accrediting agency and appears on the DOE Secretary's List of Approved Accrediting Agencies, which is provided in the Higher Education Directory. TRACS is also recognized by the Council for Higher Education Accreditation (CHEA).

一、評鑑訪視

臺北基督學院（Christ's College Taipei）預定於 2025 年 12 月 1 日至 4 日接待美國跨國基督教大專校院協會（TRACS）的評鑑團隊。本次訪視的目的，是為了申請本校 TRACS 認證再確認（複審）III 資格。

二、第三方意見

歡迎所有利害關係人及社會大眾提交第三方意見，針對臺北基督學院是否具備獲得 TRACS 第三次認證再確認資格提出看法。第三方意見請寄至 **thirdpartycomments@tracs.org**。TRACS 將於評鑑團隊訪視日期的 **14 天前** 截止受理第三方意見。

三、第三方意見處理方式

TRACS 會在訪視前將第三方意見轉交給評鑑團隊成員，但在整個審查過程中，臺北基督學院不會接觸到任何第三方意見。評鑑團隊在審查時，僅會根據 TRACS 認證標準來考量所收到的第三方意見。

四、認證機構認可

TRACS 已獲美國教育部（U.S. Department of Education）認可，為全國性認證機構，並列名於教育部長批准的認證機構名單（Secretary's List of Approved Accrediting Agencies），該名單收錄於《高等教育名錄》（Higher Education Directory）。TRACS 同時也獲得高等教育認證委員會（Council for Higher Education Accreditation, CHEA）的認可。